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تیم ملی
همانطور که تیم ما دیگر به در بسته خورده، فدراسیون آقای داورزنی
هم به بن بست خورده است. من به عنوان یک والیبالیست و یک کارشناس
و مربی که سالها در این واليبال بوده ام از آقای داورزنی تشکر می
کنم. یک زمانی آقای یزدانی خرم با بدبختی های اقتصادی آن زمان،
مدیریت کرد و بستر را آماده کرد و آقای داورزنی براساس توصیه خود
حاج آقا یزدانی به فدراسیون والیبال آمد. ایشان با توجه به اینکه
خودش سالها در استان ها مدیرکل بود و شناخت داشت و چند سالی هم
نزدیک والیبال بود، یک شناخت نسبی داشت و وارد والیبال شد. اگر
یک رئیس جمهور مملکت طبق قانون اساسی فقط دو دوره فرصت دارد چرا
یک رئیس فدراسیون باید ۱۵ تا ۲۰ سال باشد؟ درحالی که ما آدم های
زیادی داریم. مگر شما به جوانگرایی اعتقاد ندارید؟ ما خیلی آدم
های دیگر هم داریم که می توانند رئیس فدراسیون باشند. الان نقش
آقای داورزنی مثل یک پدر از راه دور است. مگر یک پدر از راه دور

می تواند خانواده اش را کنترل کند؟
به نظر می رسد که ایشان احتمالا یا وزیر ورزش شوند یا…

اینها احتمالاتی است که به آن فکر می کنیم. امیدوارم اگر وزیر
ورزش هم عوض می شود وزیری مثل آقای دادکان یا صفایی فراهانی سر
کار بیاید که قدرت داشته باشد نه اینکه سیاسی و رفاقتی باشد.
آقای داورزنی باید فکر کند که دیگر باید والیبال را تحویل جامعه
والیبال دهد و خودش برود. اما او در عین حال رئیس ۵۰ تا فدراسیون
دیگر هم هست! حالا آقای داورزنی به چه حقی برای خودش جانشین تعیین
می کند؟ یا آقای ضیایی که اصلا ایشان را نمی شناسم و تنها دلیلش
این است که در دانشگاه ارومیه والیبال بازی می کرده! درحالی که
ما پروفسور داریم که تیم ملی بازی کرده و مقام هم دارد. به جامعه

والیبال فرصت دهیم که آدم های دیگر هم بیایند و کار کنند.
فکر می کنید بچه هایی مثل افشاردوست و بهنام محمودی می توانند

کاندیدا شوند.
خیلی افراد دیگر هم هستند که باید اجازه دهند.بالاخره محمود
افشاردوست سالها دبیر این فدراسیون بوده و الان کاندیدا می شود و

بهنام محمودی، شورای شهر بوده و مدیریت شهری کرده است.
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آقای داورزنی یک قانون درست کرده که اینها نمی توانند بیایند
البته افشاردوست می تواند. اینکه فقط باید مدیر ورزشی باشد که می
توانند ورود کنند. اما چرا این کار را می کنند؟ اجازه دهند یک
جامعه آزاد باشد که ۷، ۸ نفر در یک رقابت سالم ورود پیدا کنند نه
اینکه آن تشکیلات و انتخابات را مهندسی کنند. بدبختی ورزش ما همین

است.
الان امثال منظمی و .. می توانند والیبال را بگردانند؟

نه، اینها کم تجربه هستند، نسل قدیمی تر از اینها باید باشند.
جامعه والیبال باید آنها را بپذیرند. ضمن اینکه اینها آینده خوبی
دارند. الان یکی از مشکلاتی که از قدیم داشتیم و الان نداریم اینکه
دو، سه تا اسپانسر داریم که فدراسیون والیبال در حال حاضر ۳۰
میلیارد بیشتر در صندوق خود پول دارد. همین الان که با شما صحبت
می کنم تیم های نوجوانان و جوانان امید در اروپا جلو می روند که
خوب است. یک موقع هم سرمربی تیم ملی بودم و به حاج آقا یزدانی
گفتم که بازی تدارکاتی می خواهم، اما یک ارتش و پیکان را می آورد
و به من می داد. فرق را ببینید که آن کجا و این کجا؟ حدود دو، سه
ما پیش مهمان بزرگان ورزش بودیم و این روزها را پیش بینی کردم و
گفتم. دلیل آوردم که این لیگ، لیگ بدی بوده. ۲، ۳ نفر از
بازیکنان ازدواج کردند و ۳، ۴ نفرشان هم به حاشیه رفتند و من
آینده خوبی نمی دیدم. زمانی بود که برای آمدن ؟؟ رایزنی می کردند
درحالی که آنها خیلی زرنگ هستند و اعتبارشان را فقط برای پول نمی
گذارند. در میان مربیان این نازل ترین فردی بود که ما آوردیم ولی
در هر صورت کلاسش از والیبال ما بالاتر است. بعضی موقع ها
کارشناسان در اظهارنظراتشان می گویند که باید فلانی را بیاوریم

درحالی که آنها اینجا نمی آیند
ادامه دارد(منبع ایران اسپورت پرس).

 


